

圣霖国际【开拓创新】 圣霖锻造 锻造

产品名称	圣霖国际【开拓创新】 圣霖锻造 锻造
公司名称	鞍山市圣霖进出口贸易有限公司
价格	面议
规格参数	
公司地址	辽宁省鞍山市高新区越岭路256号（研发中心A座2号楼510室至511室）
联系电话	13904127277

产品详情

定期对设备进行保养，所有的操作者工作之前必须带好防护用具。在进行锻造作业时，几个操作者之间要集中精力，互相配合，避开危险方向，圣霖锻造，选择相对安全的位置。

Maintenance of equipment on a regular basis , and all operators must take protective equipment before working. In the process of forging , several operators should their energy , cooperate with each other , 锻造哪家好 , avoid the dangerous direction , 锻造 , and choose a relatively safe.

在现代工业生产中，机器自由锻已成为锻造生产的主要方法，在重型机械制造中，它具有特别重要的作用。而产生的锻件形状和尺寸主要由操作工的技术水平决定。

In modern industrial production , machine free forging has become the main method of forging production , 锻造厂 , and it plays a particularly important in heavy machinery manufacturing. The shape and size of the forgings are mainly determined by the technical level of the operator.

若因温度和变形程度选择不当而得到粗大晶粒时，可利用热处理相变细化晶粒组织，但对于热处理中不发生相变的钢种，如奥氏体钢，就必须在锻造过程中获得细小而均匀的晶粒组织，因此对这样的材料在锻造时须加倍注意。

If the temperature and degree of deformation and improper selection of coarse grains , the grain refinement phase change heat treatment , but for the steel phase transition does not occur in the heat treatment , such as austenitic

steel , it must be in the forging process have fine and uniform grains , so this kind of material in the forging must pay more attention to.

圣霖国际【开拓创新】(图)-圣霖锻造-锻造由鞍山市圣霖进出口贸易有限公司提供。鞍山市圣霖进出口贸易有限公司 (shenglininternational.cn) 是辽宁鞍山 ,行业专用设备的企业 ,多年来 ,公司贯彻执行科学管理、创新发展、诚实守信的方针 ,满足客户需求。在圣霖国际领导携全体员工热情欢迎各界人士垂询洽谈 ,共创圣霖国际更加美好的未来。